
Protokół Nr 62/2022 

z posiedzenia Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego 

z dnia 9 czerwca 2022 r.  

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia.  

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 

Przestrzennego – p. Rafał Donarski. 

Posiedzenie odbyło się w Sali Koncertowej im. K. Klenczona w Wieliszewie, z 

wykorzystaniem środków łączności na odległość.  

O godz. 16.31 Przewodniczący komisji powitał zebranych i otworzył posiedzenie. Poprosił 

o potwierdzenie obecności poprzez przyciśnięcie przycisku kworum na tablecie. Obecność 

potwierdziło 9 członków komisji: 

1. Grzegorz Bieńkowski 

2. Rafał Donarski 

3. Renata Gostkowska-Maczuga 

4. Jacek Kuciński 

5. Artur Miętek 

6. Dorota Sarna  

7. Dorota Trzaskoma 

8. Danuta Wrzesińska 

9. Edwin Zezoń 

Lista osób zaproszonych, stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ad. 2. Przyjęcie porządku posiedzenia.  

Przewodniczący komisji poinformował, że proponowany porządek posiedzenia 

zamieszczony został w systemie e-sesja. Przewodniczący komisji zaproponował, by z 

porządku posiedzenia w punkcie 7. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji 

/z dn. 26.04.2022 r. oraz z dn. 2.06.2022 r./ usunąć przyjęcie protokołu z dnia 

2.06.2022 r. w związku z krótkim odstępem czasu na sporządzenie protokołu.  

Poddał pod głosowanie nw. porządek posiedzenia.  

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia.  

3. Opiniowanie projektów uchwał na sesje Rady Gminy. 

4. Informacja Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej, Geodezji i Nieruchomości 

dotycząca bieżącej realizacji miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 

oraz o wydawanych decyzjach o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu, z 

uwzględnieniem parametrów urbanistycznych. 

5. Informacja dotycząca inwestycji drogowych i kolejowych realizowanych na terenie 

Gminy Wieliszew.  

a. rozbudowa DK61 na odcinku Legionowo – Zegrze, 

b. remont linii kolejowej nr 28 na odcinku Wieliszew – Zegrze. 

6. Informacja dotycząca planowanej przez CPK Sp. z o.o. oraz PKP PLK S.A. budowy linii 

kolejowej dużej prędkości mającej przebiegać przez teren Gminy Wieliszew. 

7. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji /z dn. 26.04.2022 r./.  

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie posiedzenia.  



Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku posiedzenia.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Artur Miętek, Dorota Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska, Edwin 

Zezoń 

Ad. 3. Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Gminy.  

Członkowie komisji opiniowali nw. projekty uchwał: 

1/ w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wieliszew wotum zaufania. 

Przewodniczący komisji wyjaśnił, że projekt uchwały wynika z ustawy o samorządzie 

gminnym. Obecnie opiniowany jest sam projekt uchwały. Głosowanie odbędzie się po 

przedstawieniu raportu o stanie gminy i debacie na sesji Rady Gminy.  

Uwag i zapytań nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii o projekcie uchwały w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy Wieliszew wotum zaufania.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Artur Miętek, Dorota Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Edwin Zezoń 

2/ w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Gminy za rok 2021. 

Przewodniczący komisji poinformował, że na poprzednim posiedzeniu komisji p. Skarbnik 

omówiła sprawozdanie finansowe wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 

2021 rok. Członkowie komisji zaopiniowali pozytywnie sprawozdanie. Obecnie będzie 

opiniowany sam projekt uchwały na sesje Rady Gminy.  

Uwag i zapytań nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii o projekcie uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

za rok 2021.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Artur Miętek, Dorota Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska, Edwin 

Zezoń 

3/ w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 

rok. 

Przewodniczący komisji wyjaśnił, że projekt uchwały wynika z ustawy o samorządzie 

gminnym. Obecnie opiniowany jest sam projekt uchwały. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono.  



Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii o projekcie uchwały w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytuły wykonania budżetu za 2021 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Artur Miętek, Dorota Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Edwin Zezoń 

4/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieliszew. 

Skarbnik Gminy – p. Magdalena Sobczak szczegółowo omówiła zaproponowane zmiany w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej. Zmiana dotyczy czterech zadań:  

- budowa ulicy Zacisze w Janówku Pierwszym, po otwarciu ofert brakuje 530 tys. na rok 

2023, do podpisania umowy z wykonawcą.  

- budowa przedszkola w Michałowie Reginowie – z uwagi na termin realizacji umowy, 

która przypada na rok 2023 konieczne jest przeniesienie środków z 2022 na 2023 rok. 

- budowa skateparsku – na 2023 rok była zapewniona kwota 150 tys. zaproponowano 

przeniesienie tej kwoty na 2022 rok oraz zwiększyć wartość zadania 2022 rok na 320 tys. 

Otrzymamy dofinansowanie w kwocie 300 tys. złotych, środki wpłyną do budżetu w 2023 

roku.  

- propozycja wprowadzenia nowego zadania pt. „Budowa linii kolejowej Zegrze – 

Przasnysz, jako realizacja szlaku Północnego Mazowsza” – w limitach na lata 2023-2025 

rok po kwocie 38 253 złote. Konieczne jest również zabezpieczenie po 38 tys. do roku 

2028.  

Przewodniczący komisji poprosił o informacje jaki zakres będą obejmowały prace na ulicy 

Zacisze, ile wpłynęło ofert i na jakie kwoty.  

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska, w odpowiedzi poinformowała, że wpłynęło 

sześć ofert, najtańsza oferta była na kwotę 710 093,09 zł, była  złożona przez firmę 

TOMBUD, w związku z niewywiązaniem się firmy przy innej umowie, oferta została 

odrzucona. Następna oferta była na kwotę 722 573 zł – firma KABA z Nasielska. 

Najdroższa oferta opiewa na kwotę ponad 1 miliona złotych. Jeżeli zostanie podpisana 

umowa, to do końca października zostanie zakończona budowa nawierzchni.  

Radny Edwin Zezoń wyraził zadowolenie, że całościowo zostanie wybudowana nowa 

nawierzchnia. Poprosił również o powód przesunięcia środków z zadania „Budowa 

przedszkola w Michałowie Reginowie” z 2022 roku na 2023 rok.  

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska wyjaśniła, że na to zadanie wpłynęło 

jedenaście ofert. Najtańszy oferent został wezwany do wyjaśnienia rażąco niskiej ceny, 

co wydłuży całą procedurę. W związku z tym płatność nastąpi w roku 2023, w związku z 

tym konieczne jest zabezpieczenie środków w WPF.  

Radna Dorota Sarna poprosiła o informacje ile wynosi odcinek ulicy Zacisze, który będzie 

budowany.  

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska w odpowiedzi poinformowała, że jest to 273 

metry.  

Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii o projekcie uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieliszew.  



Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Artur Miętek, Dorota Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska, Edwin 

Zezoń 

5/ w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Wieliszew na rok 2022. 

Skarbnik Gminy – p. Magdalena Sobczak omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w 

Uchwale budżetowej gminy. Plan dochodów zostanie zwiększony o 1 313 240 zł po 

zmianach dochody będą wynosiły 116 852 074,49 zł. Wydatki po zmianach 142 784 875 

zł.  

Uwag i zapytań nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii o projekcie uchwały w sprawie 

zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Wieliszew na rok 2022.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Artur Miętek, Dorota Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Edwin Zezoń 

6/ w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Wieliszew, 

gmina Wieliszew. 

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska omówiła projekt uchwały. Jest to droga 

wewnętrzna o numerze ewidencyjnym 67, proponowana nazwa Krystyny Krahelskiej. Z 

wnioskiem wystąpiła komisja ds. nazewnictwa ulic i nazw. Krystyna Krahelska była 

poetką, zginęła w Powstaniu Warszawskim, pozowała do pomnika Syrenki warszawskiej.  

Uwag i zapytań nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii o projekcie uchwały w sprawie 

nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Wieliszew, gmina 

Wieliszew.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Artur Miętek, Dorota Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska, Edwin 

Zezoń 

7/ w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Olszewnica 

Nowa gmina Wieliszew. 

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska omówiła projekt uchwały. Poinformowała, 

że jest to droga wewnętrzna o numerze ewidencyjnym 398 położona w miejscowości 

Olszewnica Nowa, proponowana nazwa Czerwonych maków. Z wnioskiem o nadanie 

nazwy wystąpił mieszkaniec.  

Uwag i zapytań nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii projekcie uchwały w sprawie nadania 

nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Olszewnica Nowa gmina Wieliszew.  



Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Artur Miętek, Dorota Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska, Edwin 

Zezoń 

Ad. 4. Informacja Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej, Geodezji i 

Nieruchomości dotycząca bieżącej realizacji miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego oraz o wydawanych decyzjach o warunkach 

zabudowy i zagospodarowania terenu, z uwzględnieniem parametrów 

urbanistycznych. 

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska przedstawiła informację realizacji planów 

miejscowych. Obecnie w opracowaniu jest 15 planów miejscowych. Dla przyjętego planu 

w Komornicy wpłynął protest mieszkańców, trwa procedura odwoławcza do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego.  

Przyjmowane są wnioski do planów dla Michałowa Reginowa oraz łąk w Krubinie. 

Wpłynęło ponad 100 wniosków, wiele nie spełnia wymogów formalnych.  

W najbliższych dniach planowane jest wyłożenie planu dla Łajsk rejon ul. Kościelnej.  

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska przedstawiła zestawienie z realizacji planów 

miejscowych. Zestawienie stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Radny Edwin Zezoń poprosił do doprecyzowanie rozpoczęcia prac w Michałowie Reginowie 

oraz czy kwestie warunków zabudowy, które są już procedowane są zgodne z projektami 

planów.  

W odpowiedzi Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska poinformowała, że w 

przypadku Michałowa Reginowa chodzi o przystąpienie do prac nad etapem 2 planu, 

który został podzielony zgodnie z uchwałą Rady Gminy.  

W odpowiedzi na drugie pytanie radnego Zezonia, Zastępca Wójta poinformowała, że 

obecnie w warunkach zabudowy w gminie Wieliszew dopuszczona minimalna 

powierzchnia działki to 700 m. W momencie kiedy prowadzone są prace nad projektem 

planu, a wpłynie wniosek o warunki zabudowy, to zazwyczaj postępowanie zostaje 

zawieszone. Jeżeli jednak są rozpatrywane indywidualnie to powierzchnia działki jest 

dostosowywana do projektowanego planu.  

Radny Grzegorz Bieńkowski, w Janówku Pierwszym za torami jest teren usługowo-

mieszkaniowy czy ewentualnie jest możliwa zmiana na tereny mieszkaniowe. Czy 

wiadomo, który wariant CPK jest już wybrany?  

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska poinformowała, że obecnie prowadzone są 

prace nad zmianą studium uwarunkowań, jeżeli będziemy w przyszłości zmieniać plany to 

muszą być zgodne ze studium.  

W odpowiedzi na drugie pytanie, CPK nie wie który wariant. PKP przesłało pismo w 

sprawie swoich planów inwestycyjnych, jednak są one rozbieżne.  

Radny Edwin Zezoń ad vocem stwierdził, że pismo PKP wskazuje, że chcą rozbudowywać 

istniejące torowisko.  



Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska dopowiedziała w przypadku wydawania 

warunków zabudowy, to w przypadku warunków dla większej liczby domów, wymagane 

są obecnie raporty oddziaływania na środowisko.  

Głos zabrał mieszkaniec Michałowa Reginowa p. Reguła Rafał. Poprosił o informacje kiedy 

będzie przyjęty plan dla Michałowa Reginowa rejon ulic Długiej i Głównej oraz czy 

zgodnie z k.p.a. na wnioski mieszkańców zostanie udzielona odpowiedź. 

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska poinformowała, że plan dla Michałowa 

Reginowa jest opracowywany. Odpowiedzi na wnioski mieszkańców nie są udzielane, to 

są wnioski do planu, po zebraniu wszystkich są analizowane i przekazywane 

projektantowi. Niektóre są przyjmowane inne z punktu widzenia formalnego odrzucane.  

Mieszkanka wsi Kałuszyn poprosiła o informacje odnośnie o projektowanego planu dla wsi 

Kałuszyn, Skrzeszew, Sikory i Olszewnica Nowa.  

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska poinformowała, że wpłynęło ponad 100 

wniosków mieszkańców. Wszystkie teraz będą sprawdzone pod względem formalnym 

oraz zweryfikowane i przesłane do projektanta.   

Ad. 5. Informacja dotycząca inwestycji drogowych i kolejowych realizowanych 

na terenie Gminy Wieliszew. 

Przewodniczący komisji poprosił o informacje Zastępcę Wójta. 

Ad. a. rozbudowa DK61 na odcinku Legionowo – Zegrze. 

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska poinformowała, że od ostatniej komisji 

niewiele się zmieniło. Organizacja ruchu dla przebudowy przejazdu w ciągu ulicy 

Modlińskiej została wydłużona do 16 czerwca.  

Na prośbę radnego Edwina Zezonia, p. Zastępca kontaktowała się z p. Ewą Gniwek 

kierownikiem projektu DK 61 w GDDKiA w sprawie organizacji spotkania z mieszkańcami.  

Ad. b. rozbudowa linii kolejowej nr 28 na odcinku Wieliszew – Zegrze. 

Przewodniczący komisji zaproponował wznowienie dyskusji z poprzedniego posiedzenia 

komisji odnośnie propozycji ZTM o liczbie pociągów do Zegrza.  

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki przedstawił prezentację ZTM o przebiegu linii 

kolejowych. Prezentacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki poinformował, że niestety okazało się, że przywrócenie 

tej linii nie jest już priorytetem dla niektórych samorządów.  

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki przedstawił proponowane warianty rozliczeń za 

funkcjonowanie SKM. W przedstawionych założeniach to gminy Legionowo i Wieliszew, 

ponosiłyby największe koszty funkcjonowania linii S3 i S4. Dodał również, że gminy 

Nieporęt i Radzymin wystąpiły do ZTM o zwiększenie kursów linii S3 do Radzymina, przy 

czym obie te gminy płacą po połowie za odcinek trasy, od granicy z gminą Wieliszew. 

Wójt Gminy przytoczył również treść pism, które otrzymaliśmy od gmin sąsiednich, 

analogicznie gmina Nieporęt deklaruje 30 tysięcy do linii S4. Włodarze gminy Serock 

udzielili odpowiedzi, że również deklarują 30 tysięcy jednak, jeżeli gmina Nieporęt 

zwiększy środki to Serock również. Z naszej strony wystosowaliśmy odpowiedź, że 

rezygnujemy z wszystkich połączeń linii S3, które miałby kończyć bieg tylko w Michałowie 

Reginowie. Skoro będzie linia S4, to mamy zabezpieczone połączenia.  



Przewodniczący komisji poparł działania Wójta, podkreślił że wniosek który został 

przesłany do ZTM, jest adekwatny do wypowiedzi radnych podczas ostatniego 

posiedzenia komisji.  

Członkowie komisji podkreślili, że działania podjęte Wójta są zgodne z oczekiwaniami 

mieszkańców jak również Rady Gminy. Podkreślono również, że działania gminy Serock 

są zgodne z działaniami gminy Wieliszew.  

Członkowie komisji rekomendowali utrzymanie minimum 18 połączeń do Zegrza.  

Ad. 6. Informacja dotycząca planowanej przez CPK Sp. z o.o. oraz PKP PLK S.A. 

budowy linii kolejowej dużej prędkości mającej przebiegać przez teren Gminy 

Wieliszew. 

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska poinformowała, że nadal nic się nie zmieniło 

w kwestii konsultacji.  

Ad. 7. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji /z dn. 

26.04.2022 r./. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji z dn. 

26.04.2022 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Dorota Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

BRAK GŁOSU (1) Artur Miętek 

Ad. 8. Sprawy różne. 

Przewodniczący komisji poprosił o informacje o spotkaniu, które Zastępca Wójta odbyła 

pod spotkaniu z mieszkańcami w sprawie ulicy Polnej w Michałowie Reginowie.  

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska poinformowała, że odbyła spotkanie z 

Członkiem Zarządu Powiatu oraz p. Kosteckim zajmującym się organizacją ruchu. Trwają 

prace nad porozumieniem o użyczeniu działki na okres trzech lat by gmina mogła 

wydatkować środki.  

Radny Edwin Zezoń w odniesieniu do spotkania z mieszkańcami optuje za umieszczeniem 

znaku zakaz wjazdu wraz z licznymi kontrolami policji. W nawiązaniu do informacji o 

użyczeniu działki na 3 lata, konieczne jest podjęcie prac by rozpocząć działania by 

przekształcić działkę w drogę.  

Radna Danuta Wrzesińska poinformowała, że w funduszu sołeckim Olszewnicy Starej 

zostało przeznaczone 15 tys. na doświetlenie ulic Lawendowej i Jaśminowej, na jakim 

etapie jest to zadanie. 

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska poinformowała, że w dniu 10 czerwca 

nastąpi otwarcie ofert, wtedy będziemy znać koszty.  

Radny Edwin Zezoń poprosił o informacje odnośnie wyłonienia wykonawcy napraw dróg.  

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska poinformowała, że firma została już 

wyłoniona, obecnie firma przygotowuje gwarancje. Zastępca Wójta stwierdziła, że firma 

powinna rozpocząć prace w poniedziałek. Mają zacząć od ulic w Michałowie Reginowie.  



Radna Dorota Sarna poprosiła o zgłoszenie do MZDW kwestie wykoszenia traw w pasach 

drogowych. Poprosiła również o możliwość przeprowadzenia kampanii informacyjnej o 

obowiązku wyprowadzania psów na smyczy oraz sprzątania po nich.  

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska poinformowała, że kwestia wykoszenia 

pasów drogowych została zgłoszona do MZDW. W przypadku wyprowadzania psów na 

smyczy czy sprzątania po nich poinformowała, że obowiązuje Regulamin utrzymania 

porządku i czystości w gminie. Oczywiście informacje o tym zostaną zamieszczone na 

gminnym facebooku oraz w gazecie.  

Przewodniczący komisji poinformował o wyłożeniu projektu założeń do Planu zaopatrzenia 

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Wieliszew do 2036 r., projekt 

jest wyłożony w dniach 3-24 czerwca.  

Mieszkaniec Michałowa Reginowa – p. Rafał Reguła poprosiło o rozważenie możliwości 

transmisji posiedzeń komisji za pomocą platformy ZOOM.  

Przewodniczący komisji poinformował, że transmisje sesji prowadzone są online, wynika 

to z przepisów ustawy o samorządzie. W posiedzenia komisji są posiedzeniami 

roboczymi, które są rejestrowane jednak nie ma obowiązku ich prowadzenia online.  

Przewodniczący Rady Gminy – p. Marcin Fabisiak odniósł się do sugestii p. Reguły, 

poinformował że informacje o sesjach czy komisjach są publikowane na stronie 

internetowej i w PIB. Pokreślił, że jeżeli będzie chęć udziału mieszkańców w posiedzeniu 

komisji, wyjdziemy temu naprzeciw.  

Ad. 9. Zamknięcie posiedzenia.  

O godz. 18.43 Przewodniczący komisji podziękował za udział członkom komisji oraz 

zaproszonym gościom i zakończył posiedzenie. Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Protokół sporządziła:     Przewodniczący Komisji 

Anna Ziółkowska   Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego 

                Rafał Donarski 

 


